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UNA REVEILLA MASSA CARA 

EI pas.sat día 23 de julio], eis veYns de 
Sant Geloni varen teñir una revetlla de 
Sant Jaume que será inobiidabie per a 
les persoiies que Iluiten per una millora 
>ocial. 

Eis altres anys, la revetlla es feia en 
:ommemoració del «18 de julio», però 
üquest any, degut a la situació politica, 
.'s programà per la vigilia de Sant Jaume 
encara que l'organització no va deixar 

Je ser la mateixa. 
Eis consellers Jaume Barri, Jordi Bar-

ba i Josep Deulofeu. i el batlle Ferran 
.atarineu, s'ho han fet i desfet tot, sense 
lemanar el parer a ningú, (segons cos-
um caractcristica dels «millors temps» 
lei /ranquisme) i per gaudir-ne ells 
nateixos. Per tot això, es poi dir que ha 
rslat una revetlla antipopular —il.lustra-
la— però sense el pöble ni per al pöble. 

La «Comisión de Festejos» s'ha volgut 
luir fent un acte de caire popular però 
imb un taquillatge gens assequible per 
il jovent ni per als treballadors (eis 
palcos» de sempre eis compren gent de 
jcles) i proves d'això en dona el fet de 
juc l'assistència no fou superior a les 
inc-centes persones quan en altres anys 
ra molt superior. 

Les xifres del pressupost per a la 
cvetlla, que «La Veu» coneix per infor-
nacions que ens mereixen credibilitat, 
ón Ics següents: Orquestra Maravella: 
20.(KK) pessetes; Micky y su cconjunto: 
50.(KX) pessetes; Andrés Castel: 20.000 
>essctcs;Lloguer de l'envelat: 180.000 
lessetes; i despeses vàries: 100.000 pés-
etes. Tot plegat: 570.000 pessetes. 

Tenint en compte que no han cotitzat 
la Societat de Drets d'Autors i a 

'rotecció de Menors, que pujaria a un 
5% de les entrades venudes, les pèrdues 
»scil.len environ les 350.000 pessetes, a 
àrrec, naturalment, de l'Ajuntament. 

I hem citat eis drets d'autor perqué, 
pel que sabem, no s'han pagat, mentres 
que quan eis grups de joves de la vilu. 
han volgut organitzar algun acte, sí que 
ho han hagut de pagar, essent la causa 
moites vegades, de que aquests actes 
jovenils (més populars i menys classistes 
que eis oficiáis), s'hagin hagut de cloure 
amb pèrdues. Es entre el jovent que la 
«revetlla» ha tingut pitjor acollida. «Cal 
que, d'una vegada per sempre —ens deia 
un jove— aquesta gent pensi amb el que 
el pöble vol, i no amb allò que a ells eis 
agrada. Després de tot, les conseqüencies 
les paguem nosaltres». 

Davant d'un pressupost tan elevat per 
una revetlla, hom suposa que a Sant Ge-
loni hi sobren diners i que a la vilà es 
manté una actintat cultural molt ferma. 
La realitat té, però, una altra fisonomía: 
el poblé, està abocat al metall i al 
consumismo d la incultura degut a la 
manca dé recolzament econòmic de la 
«Casa de la VÜa». 

Volem que quedi ciar —afegía un 
jove— que si aquests senyors penséssin 
que fan un acte popular, no ferien 
tancar les discoteques; en conclusió, si 
aquests senyors són eis administradors de 
tot el que ens pertany, anem bé». «El 
que sí que ens sap força greu —seguía el 
mateix jove— és que a aquest acte hagin 
escollit «La Pubílla de Sant Celoni»; 
demanem que no tomi a passar mai 
més. De la mateixa manera, demanem 
que el Congrès de Cultura Catalana (si 
més no, la delegació local), estudiï a fons 
la qüestió, ja que es varen adherir 
públicament a aquest acte». 

L'opínió general, d'altra banda, supo-
sa que aqüestes pèrdues repercutirán en 
altres actes populars —com la Festa 
Major— i que, una vegada més, s'hau-
ran de suportar unes festes dictades i 
manipulados per la «Comisión de Feste-
jos». I^s paraules, en forma de salutacíó 

LIÇA D'AMUNT 
ATZAGAIADA URBANISTICA 

EI passat mes de juliol, la Comissio 
jestora de I'Associacio de Veins, va 
ijromoure la paralitzacio de les obres 
I'una nova urbanitzacio, que anava a 

•ealitzar-se sense cap tipus d'autoritza-
•i6. Els veins varen veure I'arribada de 
n^quines, i inquietats per la incertesa, 

volgueren saber el que es proposaven. En 
adonar-se de que començàven a moure 
terres anaren-ràpidament a l 'ajuntament, 
que va fer paralitzar els treballs el 
mateix mati. La ràpida actuació de 
l'Associació de Veïns, ha évitât el que 
podía haver estât una ?ltra, de les tantes 
que hi ha a Lliçà, urbanìstica 

que el batUe adreçà al pöble l'any passati 
amb motiu de la Festa Major: «Les| 
festes, de tots i per a tots, són una) 
autèntica necessitat, una justa exigència,! 
dina, de la col.lectivitat», no seran mési 
que això, paraules, mentres no doni] 
millor acollida a les suggerències de Iesi 
entitats populars de Sant Geloni, 
com a l'esperit de col.laboració de t 
pöble. 

Fa dues setmanes, l 'Ajuntjment con-l 
vocà algunes entitats de la vila, margj. 
nant-ne d'altres (suposem que «por des-I 
cuido»). De les altres, què se n'ha fet?. 
L'Ajuntament, com per a molts altresì 
assumptes, no té una resposta convincent 

D'altra banda, les fonts d'informaciój 
que han tet possible aquest trebali, el; 
redactors de «La Veu» a Sant Celoni,! 
Santi Santamaria i Susagna Martori,} 
fent-se ressò del sentiment de repulsa! 
que entre els joves de Sant Celoni ha 
produit l'organització de la revetlla, er 
han fet arribar la seva protesta pel 
creuen ha estât una «comèdia», afirmant, 
al mateix temps, que eis organitzadorsj 
de tots els actes populars haurien de serj 
«les entitats de la vila i tot el pöble en 
conjunt» car, —suposen— que «el 
d'assolir aquesta feina li dona molt 
angoixa al Consistori». 

L'Ametlla 
ACLARANDO 

La vocalia dé Cultura de la Asociación 
de Vecinos de I'AmetUa nos ha enviado! 
la siguiente nota: 

En el artículo dedicado a l'Ametlla dell 
Vallès, publicado el pasado 30 de julio, 
hay unas incorrecciones que nos gustaría 
fueran publicadas en su próximo númeroj 
con el fin de evitar malos entendidos. 

—Al pie de una de las fotografías, sel 
hace alusión a unas vallas colocadas por| 
el Ayuntamiento para cerrar el tráfico, 
que están enganchadas con una serie dej 
clavos a los árboles. 
Si bien es verdad que las vallas fueronl 
colocadas por el Ayuntamiento, no lo es 
que fuera por motivos de la Gimkhame 
que se celebraba ese día, sino que 
habían sido puestas con anterioridad 
para impedir el tránsito de automóviles 
en las horas de recreo de las escuelas, 
dado que las mismas carecen de espacio 
suficiente para los ratos de distracción dej 
los chicos. 

—Al hablar de las ayudas económicas | 
a las diferentes entidades, escriben que 
se le ha retirado la subvención a laj 
Vocalía de Cultura, hecho que es imposi-
ble, puesto que la Vocalía de Cultural 
nunca ha recibido ninguna subvención | 
por parte del Ayuntamiento. 
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